
Hygget är en del av skogsbrukets 
kretslopp

Vi skogsägare förstår att hyggen framkallar många känslor – särskilt om 
favoritskogen förändras. Samtidigt blir skogen till sånt som vi alla behöver 
– hus, möbler, papper, drivmedel och värme. Ett hygge öppnar också upp 
utsikter, släpper in ljus och gör så att nya växter får chansen att ta plats 
och på sätt ge mer mat till älgar och annat vilt.

Trakthyggesbruk innebär att man tar bort 
skog på ett område i taget, men att det 
alltid finns gott om växande skog i olika 
åldrar om man tittar på landskapet som 
helhet. Det är det vanligaste, och oftast 
mest ekonomiska sättet att bruka skogen 
idag. Områdena kan ha olika storlek och 
utseende.

Efter att träden har avverkats har vi 
skogsägare, enligt lag, ett ansvar för att 
se till att nya träd börjar växa på platsen. 
För varje träd som tas ner planteras 
flera nya plantor, därför får vi hela tiden 
mer skog i Sverige.

Ibland kan det se lite stökigt ut på hygget. Det kan till exempel vara ris som 
avverkningsmaskinerna kört på för att skydda marken, eller ris som lämnats 
för att multna ner och återgå som näring till marken. Ibland är riset samlat 
till högar, då kommer det att flisas och bli till energi.

 
VÄLKOMMEN

TILL  M I N S K OG

Titta runt omkring dig, hur 
upplever du det här hygget?

Kan du hitta 3 saker i skogen 
som börjar på bokstaven B?

?


